



Treaty Series

***Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations***

VOLUME 1152

Recueil des Traités

***Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies***

**United Nations • Nations Unies
New York, 1988**

***Treaties and international agreements
registered or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations***

VOLUME 1152

1979

I. Nos. 18133-18158

TABLE OF CONTENTS

I

***Treaties and international agreements
registered from 4 December 1979 to 5 December 1979***

	<i>Page</i>
No. 18133. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and Pakistan:	
Exchange of notes constituting an agreement concerning a grant by the Government of the United Kingdom to the Government of Pakistan (<i>United Kingdom/Pakistan (Tarbela Number 10) Agreement 1978</i>). Islamabad, 16 October 1978	3
No. 18134. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and Cuba:	
Exchange of notes constituting an agreement concerning compensation for losses suffered by certain United Kingdom nationals as a result of the implementation of Cuban nationalization, expropriation and similar laws and measures since 1 January 1959 (with annexes). Havana, 18 October 1978	9
No. 18135. United States of America and Poland:	
Memorandum of Understanding concerning research co-operation in the field of transportation. Signed at Warsaw on 3 November 1971	
Agreement extending the above-mentioned Agreement. Signed at Warsaw on 16 October 1978	19
No. 18136. United States of America and Federal Republic of Germany:	
Memorandum of Understanding on the participation of the Federal Republic of Germany in Phase III of the Deep Sea Drilling Project. Signed at Bonn-Bad Godesberg on 18 July 1974	
Amendment to the above-mentioned Memorandum of Understanding. Signed at Bonn-Bad Godesberg on 14 February 1978 and at Washington on 24 February 1978	29
No. 18137. United States of America and Republic of Korea:	
Joint Statement regarding co-operation concerning the case of Mr. Tongsun Park. Done at Seoul on 31 December 1977	

***Traités et accords internationaux
enregistrés ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies***

VOLUME 1152

1979

I. N^{os} 18133-18158

TABLE DES MATIÈRES

I

*Traités et accords internationaux
enregistrés du 4 décembre 1979 au 5 décembre 1979*

Pages

- N^o 18133. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et Pakistan :**
- Échange de notes constituant un accord concernant un don du Gouvernement du Royaume-Uni au Gouvernement du Pakistan (*Accord Royaume-Uni/Pakistan [Tarbela n^o 10] de 1978*). Islamabad, 16 octobre 1978 3
- N^o 18134. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et Cuba :**
- Échange de notes constituant un accord concernant l'indemnisation des pertes subies par certains ressortissants du Royaume-Uni par suite des nationalisations et expropriations auxquelles ont procédé les autorités cubaines, ainsi que du fait des mesures de même nature, législatives ou autres, prises par ces autorités depuis le 1^{er} janvier 1959 (avec annexes). La Havane, 18 octobre 1978 9
- N^o 18135. États-Unis d'Amérique et Pologne :**
- Mémoire d'accord concernant la coopération pour la recherche dans le domaine des transports. Signé à Varsovie le 3 novembre 1971
- Accord prorogeant l'Accord susmentionné. Signé à Varsovie le 16 octobre 1978 19
- N^o 18136. États-Unis d'Amérique et République fédérale d'Allemagne :**
- Mémoire d'accord relatif à la participation de la République fédérale d'Allemagne à la phase III du Projet de forage à grande profondeur. Signé à Bonn-Bad Godesberg le 18 juillet 1974
- Amendement au Mémoire d'accord susmentionné. Signé à Bonn-Bad Godesberg le 14 février 1978 et à Washington le 24 février 1978 29
- N^o 18137. États-Unis d'Amérique et République de Corée :**
- Déclaration commune relative à leur coopération dans l'affaire Tongson Park. Faite à Séoul le 31 décembre 1977

Mutual Prosecution Assistance Agreement concerning terms and conditions for communicating with Mr. Tongsun Park. Signed at Seoul on 10 January 1978	
Exchange of notes constituting an agreement relating to the above-mentioned Joint Statement of 31 December 1977. Washington, 21 February 1978	47
No. 18138. United States of America and Bolivia:	
Agreement relating to agribusiness and artisanry project (with annex). Signed at La Paz on 9 January 1978	69
No. 18139. United States of America and Iran:	
Agreed minutes of the Fourth Session of the United States–Iran Joint Commission (with annexes). Signed at Washington on 28 February 1978	103
No. 18140. United States of America and Sri Lanka:	
Loan Agreement relating to agricultural base mapping (with annex). Signed at Colombo on 28 February 1978	127
No. 18141. United States of America and Portugal:	
Loan Agreement for balance of payments support. Signed at Lisbon on 1 March 1978	149
No. 18142. United States of America and Lebanon:	
Project Grant Agreement relating to the re-equipment of the Institut pédagogique national d'éducation technique (with annex). Signed at Beirut on 21 March 1978	163
No. 18143. United States of America and Lebanon:	
Agreement for the sale of agricultural commodities (with minutes of negotiations of 20 March 1978). Signed at Beirut on 23 March 1978	
Exchange of notes constituting an agreement amending the above-mentioned Agreement (with minutes of negotiations of 31 March 1978 and addendum). Beirut, 17 May and 23 June 1978	
Exchange of notes constituting an agreement amending the above-mentioned Agreement of 23 March 1978, as amended. Beirut, 26 September and 6 October 1978	
Exchange of notes constituting an agreement amending the above-mentioned Agreement of 23 March 1978, as amended. Beirut, 24 November 1978 ...	176
No. 18144. United States of America and Venezuela:	
Memorandum of Understanding relating to co-operation to curb traffic in the field of narcotics. Signed at Caracas on 28 March 1978	203
No. 18145. United States of America and Mali:	
Grant Agreement for cereal production improvement— <i>Action Riz-Sorgho Project</i> (with annex). Signed at Bamako on 30 March 1978	211

Accord d'entraide en matière de poursuites régissant les communications avec M. Tongsun Park. Signé à Séoul le 10 janvier 1978	
Échange de notes constituant un accord relatif à la Déclaration commune susmentionnée du 31 décembre 1977. Washington, 21 février 1978	47
N° 18138. États-Unis d'Amérique et Bolivie :	
Accord relatif à un projet d'aide aux agro-industries et aux entreprises artisanales (avec annexe). Signé à La Paz le 9 janvier 1978	69
N° 18139. États-Unis d'Amérique et Iran :	
Procès-verbal approuvé de la quatrième session de la Commission mixte États-Unis-Iran (avec annexes). Signé à Washington le 28 février 1978	103
N° 18140. États-Unis d'Amérique et Sri Lanka :	
Accord de prêt aux fins de la cartographie agricole (avec annexe). Signé à Colombo le 28 février 1978	127
N° 18141. États-Unis d'Amérique et Portugal :	
Accord de prêt en vue d'une aide à la balance des paiements. Signé à Lisbonne le 1 ^{er} mars 1978	149
N° 18142. États-Unis d'Amérique et Liban :	
Accord de subvention pour un projet relatif au rééquipement de l'Institut pédagogique national d'éducation technique (avec annexe). Signé à Beyrouth le 21 mars 1978	163
N° 18143. États-Unis d'Amérique et Liban :	
Accord relatif à la vente de produits agricoles (avec procès-verbal de négociations du 20 mars 1978). Signé à Beyrouth le 23 mars 1978	
Échange de notes constituant un accord modifiant l'Accord susmentionné (avec procès-verbal de négociations du 31 mars 1978 et additif). Beyrouth, 17 mai et 23 juin 1978	
Échange de notes constituant un accord modifiant l'Accord susmentionné du 23 mars 1978, tel que modifié. Beyrouth, 26 septembre et 6 octobre 1978	
Échange de notes constituant un accord modifiant l'Accord susmentionné du 23 mars 1978, tel que modifié. Beyrouth, 24 novembre 1978	177
N° 18144. États-Unis d'Amérique et Venezuela :	
Mémorandum d'accord relatif à la coopération dans le domaine de la lutte contre les stupéfiants. Signé à Caracas le 28 mars 1978	203
N° 18145. États-Unis d'Amérique et Mali :	
Accord de subvention pour augmenter la production de céréales — <i>Projet de l'action riz-sorgho</i> (avec annexe). Signé à Bamako le 30 mars 1978	211